[bookmark: _GoBack]Op 24 mei is Florin naar het ziekenhuis in Iasi geweest. Het was aanvankelijk de bedoeling om op die dag de operatie uit te voeren, maar de arts wilde toch liever eerst nog wat aanvullende onderzoeken doen. Er is een röntgenfoto gemaakt en nader onderzoek gedaan, en de arts gaat zich nu beraden over de te nemen stappen. Er is afgesproken dat er na 8 mei contact zal worden opgenomen om een definitieve operatiedatum af te spreken. Het is de bedoeling om dan bot uit de heup te halen en hiermee de breuk te herstellen. Hoe één en ander precies zal plaatsvinden hopen we nog te horen.
